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Verontschuldigd: Voorzitter Jeroen Nagels, schepen Eva De Bleeker, Jiu-Jitsu Kani Bazami, dagelijks 
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Afwezig: Sport&Opleiding VZW, ZA Team, Ouderraad Groene Dal,  Zaalvoetbalclub Santos, 

Zaalvoetbalclub Wanhoop, Petanqueclub Hoeilaart 

 

 
De vergadering wordt geopend door ondervoorzitter Dave Geentjens, die voorzitter Jeroen 

Nagels vervangt wegens afwezigheid. De punten van de vergadering wordt geprojecteerd op 
een powerpoint (in bijlage bij dit verslag) 
 

1) SPORTRAAD 
 

a. Ledenopvolging 
 
De powerpoint wordt geprojecteerd met daarop het reglement. Er werd vanuit het Dagelijks 

Bestuur een brief gestuurd naar Sport & Opleiding vzw en FC Wanhoop om een nieuwe 
kandidaat aan te stellen, zonder gevolg bij FC Wanhoop. Zij verliezen dus hun lidmaatschap 

 
De AV heeft geen opmerkingen en keurt goed dat het reglement wordt toegepast. Voorzitter 
Dave merkt wel op dat - despijts een nieuwe vertegenwoordiger - Sport & Opleiding afwezig 

is zonder verwittiging. 
 

b. Opvolging brainstorm AV december 2014 
 

De brainstorm op de powerpoint wordt overlopen door sportfunctionaris Bart Mullie.  
 

i. Infrastructuur 

 

SPORTRAAD 

VERSLAG  
16 JUNI 2015 



Er komt enkel een opmerking over het energiebeleid vanwege Serge Muyldermans, ERC 
Hoeilaart. Bart antwoordt hierop dat er vanuit EANDIS een doorlichting zal gedaan worden 

van de sportinfrastructuur met als doel een betere energiebeheer oa door betere isolatie. 
 

Update: De judomatten werden begin september gereinigd. 
 

i. Administratie 

 
De Uit-databank wordt goed onthaald, het geeft de clubs de mogelijkheid om gemakkelijker 

en via meer kanalen promotie te maken. De vraag of er nog clubs zijn die nood hebben aan 
een website en opleiding hiervoor wordt enkel positief beantwoord door Judoclub Budo Noki. 
 

Uit de bevraging over de vzw blijken volgende statistieken: 
 

Vzw 
 

VZW Feitelijke vereniging 

Karate Ryo Dojo Soulstep Dance Crew (ism Dynamo Project 

wel momenteel bezig om vzw te worden) 

TC Jonge Wingerd Tang Soo Do  

Nero’s Badmintonclub Judo 

IJsetrippers WTC 

HTC Oranje Yoga 

Gympies Hoeilaart Dynamo Wijndaal 

 VTB ping-pong 

 
Enkele opmerkingen: 
 

 VZW worden is tegenwoordig gemakkelijk, kan zelfs online. Enkel voldoende personen 
vinden, 1 AV organiseren en rekeningen neerleggen 

 Verschillende clubs (TC Jonge Wingerd, ERC Hoeilaart, De Gympies ) zouden wel wat 
meer info/ondersteuning/pakket wensen voor hun boekhouding, dit gebeurt nu veelal 
gewoon op papier of excel 

 Tang Soo Do Hoeilaart ziet de voordelen niet in van de administratie om vzw te 
worden, al onze leden zijn verzekerd, zowel lichamelijk als hoofdelijk 

 Er is veel verschil in budgetten tussen clubs, wat maakt dat er moeilijk 1 vraag of 1 
type bijscholing/ondersteuning/pakket kan passen voor alle clubs 

 Ook de manieren over hoe correct en legaal trainers te verlonen is een vraag die vele 
clubs zich momenteel nog stellen 

 De niet-vzw’s stellen willen graag meer geïnformeerd worden over voordelen/nadelen,  

extra werklast, wat wordt er verwacht 
 HTC Oranje werkt met een NV onder de VZW, voor clubs met hoge budgetten zoals zij 

raden ze toch ’n officiële boekhouder aan 
 Marijke De Rudder (Dynamo Wijndaal) haalt aan dat een bijscholing over 

vzw/wetgeving/verloning ook interessant kan zijn voor andere verenigingen vb 

jeugd/cultuur 
 De federaties worden ook soms als struikelblok ervaren, er zijn hierin grote verschillen 

qua ondersteuning. 
 Wat zijn boekhoudkundige verplichten, heeft dit met de hoogte van bedragen te maken 

vb voor BTW wetgeving? 

 
Conclusie: 

 
De Algemene Vergadering denkt dat het nuttig kan zijn om twee bijscholingen te organiseren, 
één gericht op de niet-vzw’s en één op de vzw’s met de hierboven vermelde punten. De 

Sportdienst en het DB zullen hiertoe initiatief nemen. 
 



 
Ledendministratie 

 
 Clubs ervaren grote verschillen tussen federaties inzake inschrijvingsformaliteiten en 

administratie voor leden. Bij de VTV (tennis) kunnen leden dit zelf online, andere 
federaties moet je als club zelf invullen, intypen of scannen, doorgeven en daarna nog 
eens laten ondertekenen door de leden (vb KBVB-voetbal) 

 Er zijn ook al federaties (KBHF-hockey) die lidmaatschap regelen met de E-ID 
 Sommige federaties bieden ook ledenbeheer aan via de website of via ’n programma, 

andere clubs moeten hun ledenbestand zelf beheren in excel bvb. 
 
Conclusie: 

 
De Algemene Vergadering meent dat de verschillen tussen clubs/federaties onderling te groot 

zijn om hiervoor een gemeentelijke bijscholing/ondersteuning/pakket te kunnen aanbieden. 
Clubs zijn afhankelijk van de formaliteiten en administratie van hun federatie, de gemeente 
kan hierin niet helpen hoe moeilijk of hoeveel werklast dit ook mee brengt. 

 
Promotie 

 
 Opdrachten voor kopies kunnen ook doorgestuurd worden naar de sportdienst indien 

dit er niet teveel zijn 
 Dave zegt dat flyers/affiches supergoedkoop kunnen gedrukt worden bij 

http://www.drukland.be en http://www.vistaprint.be 

 
Opleiding/bijscholing 

 
 Marijke vult aan dat er ook nog enkele andere bijscholingen zijn: 24 oktober over AED, 

26 oktober en 23 november over levensreddend handelen. 

 
Update: De opleiding EHBO voor sportongevallen op 28 september zat meteen vol 

(max.15 deelnemers, waarvan 11 Hoeilanders), er wordt nog een nieuwe cursus in 
het najaar gepland. 
 

Feest van de sport 
 

 Geen verdere opmerkingen of aanvullingen 
 
 

2) SPORTBELEID 
 

a. Verzending subsidiedocumenten 
 
Geen opmerkingen op de powerpoint 

 
 

b. Advies erkenningsreglement 
 

 Alain Vermeulen (Tang Soo Do) vraagt zich af wie uiteindelijk over de 

erkenning/subsidiëring beslist. Bart zegt dat de beslissing voorbereid wordt door het 
Dagelijks Bestuur, de Algemene Vergadering hierover een advies geeft, maar dat 

uiteindelijk het college nog steeds het beslissingsrecht heeft.  
 
De Algemene Vergadering geeft een positief advies voor het erkenningsreglement. 

 
a. Advies uitleenreglement 

 

http://www.drukland.be/
http://www.vistaprint.be/


 Verschillende clubs waren niet op de hoogte dat je jaarlijks 125 euro kon terugtrekken 
voor busvervoer. Alle ondersteuningen voor de clubs vind je hier: 

http://www.hoeilaart.be/producten/premies-en-subsidies-77/premies-en-subsidies-48 
 

 
De Algemene Vergadering geeft een positief advies voor het uitleenreglement, met de 
bemerking om ook burgerrechterlijke aansprakelijkheid/verzekering op te nemen voor de 

bestuurder. 
 

Update: De verzekering van de bus werd aangepast, de chauffeur is nu ook 
verzekerd 
 

 
3) SPORTINFRASTRUCTUUR 

 
a. Zaalbezettingsschema 

 

 Vanuit het DB kwam een positief advies omdat de voorrangsregels en reglement 
gevolgd werden, toch willen zij nog aandringen op extra oplossingen voor de clubs die 

uren niet toegewezen kregen. 
 Bart garandeert dat in het voorstel alle aangevraagde uren van voorgaand jaar blijven 

behouden. De gemeente zal nog wat proberen te schuiven binnen de gebouwen om 
mogelijke oplossingen te vinden vb GC Felix Sohie. Ook zullen de scholen eens 
bevraagd worden om samen voor een oplossing te zorgen in het tekort aan 

sportruimte. 
 Navraag leert dat momenteel slechts 2 verenigingen uit de Sportraad de scholen 

gebruiken op jaarbasis: In Het Groene Dal zitten Soulstep Dance Crew en in Sint-
Clemens Yogaclub Hoeilaart. Occasioneel hebben De Gympies ook voor een lessenreeks 
het Groene Dal gehuurd. Deze clubs betalen wel meer dan in de sporthal voor minder 

comfort (bvb steeds eigen muziekinstallatie meenemen, geen douches, extra 
verzekering betalen) 

 
b. Reglement duurzaam sportmateriaal 

 

 De AV is akkoord met het voorstel van het DB dat het moet gaan om aangekochte 
goederen, dit om toewijzingen die uiteindelijk niet aangekocht wordt tegen te gaan en 

zo budgetverlies te vermijden. 
 Serge herhaalt wel de vraag om grote aankopen te kunnen spreiden over meerdere 

jaren, wat ook bijgetreden wordt door Mireille. 

 De reactie van Pieter-Jan Lenaerts (VTB Ping-Pong) is dat dit dan beslag legt op budget 
van volgende jaren en clubs die dan iets aanvragen al minder budget hebben.  

 Bart zegt ook dat dit een jaarlijks budget is er en dus zomaar niet kan gegoocheld 
worden tussen jaargangen met de budgetten. Op=Op en een overschot van het budget 
kan niet overgedragen worden naar een volgend jaar, maar moet dat jaar besteed 

worden. 
 Een ander voorstel is om – indien er een jaar budget over is – het restbedrag 

procentueel kan verdeeld worden over de indieners van vorig jaar. 
 
Conclusie: Er is geen consensus, het DB buigt zich nogmaals over de opmerkingen. 

 
c. Stand van zaken werkgroep sport recreatieve poort Groenendaal 

 
Bart overloopt de powerpoint, geen opmerkingen. 
 

Update: Er werd een officiëel voorstel ingediend voor een loompomloop en er volgt 
een aanvraag voor een tweede mountainbikeroute. 

 

http://www.hoeilaart.be/producten/premies-en-subsidies-77/premies-en-subsidies-48


d. Stand van zaken werkgroep sport Masterplan Koldamsite 
 

Dave neemt het woord als voorzitter van de werkgroep: 
 

 De werkgroep kwam ten 1e male samen met enkele vertegenwoordigers van het 
college waar enkele plannen, info en timing werden voorgesteld 

o Er werden twee mogelijke uitbreidingen voorgesteld: 

 Uitbreiding 1 naar achteren toe met als doel een aparte turnruimte voor 
De Gympies en zo meer ruimte voor andere clubs in de sporthal. 

 Uitbreiding 2 naar voren toe, aanbouw bureau sportdienst langsheen de 
IJse om meer gevechtssport/dans/polyvalente ruimtes te creëren 

 De werkgroep kwam nadien een keer samen met volgende bemerkingen: 

o De uitbouw naar achteren heeft een bredere visie nodig en ook tennis en voetbal 
te betrekken 

o De uitbouw naar voren moet goed besproken worden met andere partners oa 
jeugd 

o Er zijn enkele breekpunten voor de werkgroep: 

 tennis mag geen terrein verliezen 
 er moet gestreefd worden naar beter en meer sanitair (eventueel 

gespreid) 
 Er is nood aan meer dans en gevechtssportruimte op geschikte vloeren 

 Er moet bekeken worden wat de mogelijkheid is voor gebruik en locatie 
voor de cafetaria 

 

De werkgroep heeft hierover een verslag gemaakt, dat geagendeerd werd op het college. De 
werkgroep wacht op een antwoord van het college hierover en zal bij feedback terug aan de 

slag gaan. De werkgroep wil op de AV van eind dit jaar met meer resultaten en 
feedback/schets komen. 
 

 
5) VRIJE WOORDJES 

 
 

 Mireille vraagt wat de procedure is als het sportinitiatief van lid wil veranderen in de AV 

of DB: Bart zal haar hierover informeren 
 WTC Hoeilaart merkt op dat de cultuurdienst weinig open is, wat maakt dat clubs zich 

moeten aanpassen om sleutels af te halen en dergelijke. Bart meldt dat dit is omdat er 
een personeelslid minder is en dat dit in de toekomst terug beter zal verlopen. 

 Serge merkt op dat dat er veel afwezigen zijn, Bart telt 13 clubs die aanwezig zijn op 

de 21. 
 Voorzitter Dave sluit de vergadering af en bedankt ieder voor de komst. 


